
 1 

PROTOKÓŁ Nr  XVII/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 28 listopada 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Początkowo obecnych 19 radnych według załączonej listy 

obecności. Nieobecny radny: Jerzy Kania. Spóźniony radny: Marek Bogdanowicz. 

Sesja rozpoczęła się o godz.09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji z 31.10.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

8. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

9. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

10. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2.Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji z 31.10.2019 r. 

Uwag nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z w/w 

sesji. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Marek Bogdanowicz. Obecnych 20 radnych. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały i wskazane w niej poszczególne kwoty, 

 Komisja 2 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zwróciła uwagę na błąd techniczny w tytule drugiego załącznika, jest „załącznik nr 2 do zarządzenia 

Burmistrza” a powinno być „załącznik nr 2 do uchwały Rady Miasta”; 

 to nie wymaga przegłosowania. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 zapytał o wykreślenie z planów inwestycyjnych budowy odcinka drogi łączącego ul. Polną  

z ul. Kołobrzeską, co jest przyczyną tego wykreślenia? 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 ta inwestycja jest potrzebna, Miasto z niej nie rezygnuje, tylko przesuwa na następny rok, ponieważ jest 

duża szansa na pozyskanie dofinansowania na jej realizację. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XVII/173/2019  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały; Komisja 2 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XVII/174/2019  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały, Komisja 3 głosami „za” jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 zapytał, czy sprzedaż w trybie bezprzetargowym na poprawę zagospodarowania działki sąsiedniej,  

w przypadku działek o dużej powierzchni jest dopuszczalna? 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 poprosił o wyjaśnienie Dyrektora Wydziału Nieruchomości. 

 

Tomek Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomości: 

 ze względu na zapisy w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, które 

przewidują możliwość sprzedania tych działek tylko w takim trybie, w inny sposób sprzedać tych 

nieruchomości Miasto nie może; 

 w jednym z tych przypadków dochodzi tez brak dostępu do drogi publicznej. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 zgadza się, że taki jest zapis w planie, ale to są działki bardzo duże, czy można tak duże działki 

sprzedać w trybie bezprzetargowym? 

 

Tomek Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomości: 

 tak, ponieważ tak stanowi obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego, mnie można w innym 

trybie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XVII/175/2019  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.6. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 w Programie jest zapis, że Program ten realizowany jest od 1 stycznia do 31 grudnia danego roku czyli 

przez 12 miesięcy, ale niektóre konkursy rozpoczynają się dopiero od lutego co oznacza, że w praktyce 

Program jest realizowany tylko przez 10 miesięcy w roku,  

 czy w kolejnych latach będzie możliwe np. rozpisanie konkursów w grudniu roku poprzedniego ? żeby 

Program faktycznie realizowany był przez wszystkie 12 miesięcy. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 w taki sposób, czyli w grudniu przed rozpoczęciem roku, były organizowane konkursy w OSIR, 

 uwagę radnego trzeba będzie wziąć pod uwagę i w miarę możliwości to zrealizować. 

 

Beata Kowal Biuro Spraw Społecznych: 

 wyjaśniła, że na początku grudnia bieżącego roku odbędą się konkursy dot. realizacji zadań  

w przyszłym roku właśnie po to, aby realizacja Programu mogła nastąpić od 1 stycznia 2020 r. 

 konkursy mogą być ogłaszane po opublikowaniu prowizorium budżetowego na kolejny rok, czyli od 16 

listopada. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 tam, gdzie będzie możliwe zastosowanie rozwiązania proponowanego przez radnego będzie ono 

przyjęte. 

Salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. Obecnych 19 radnych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVII/176/2019  

w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Na salę obrad wrócił radny Janusz Rautszko. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 

Ad.7.Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.8.Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w imieniu Przewodniczącego Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego poinformowała, że od 

razu po sesji odbędzie się posiedzenie tej Komisji w sali nr 0006 w Biurze Rady Miasta. 

 

Ad.9.Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.10. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna: 

 zapytała czy przewidziane jest dalsze wspieranie Miasto Szczecinek szczecineckiego Hospicjum ? 

ponieważ z przekazów medialnych wynika, że wsparcie to zostało wstrzymane. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 może jedynie powtórzyć to, co powiedział Burmistrz Daniel Rak w wywiadzie telewizyjnym, że obecnie 

tego wsparcia finansowego dla Hospicjum w budżecie miasta Szczecinek na 2020 r. nie ma, co nie 

oznacza, iż na pewno go nie będzie; 

 na początku grudniu zaplanowano spotkanie z proboszczem prowadzącym to Hospicjum, jaki będzie 

wynik tych rozmów jeszcze nie wiadomo. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 jak wygląda sytuacja związana z przejęciem i remontem Dworca PKP przez Miasto? 

 z przekazów medialnych wynika, że nic z tego nie będzie; 

 ma też przygotowane pytania na piśmie, które jednak przed złożeniem chce odczytać na  sesji; 

 zapytał, czy Miasto posiada analizę ilości dni w poprzednich 3-5 latach z odpowiednią ilością śniegu 

naturalnego i odpowiedniej temperatury, która umożliwiałaby działanie wyciągu? 

 czy Miasto ma wiedzę, ile w trakcie poprzednich zim było nocy i dni z odpowiednią temperaturą 

pozwalająca na zastosowanie przy braku opadów sztucznego naśnieżania? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 pouczyła radnego, że ten punkt obrad dotyczy pytań radnych w sprawach bieżących kierowanych do 

Burmistrza Miasta; 

 pytania, które radny ma przygotowane na piśmie powinny zostać złożone w Biurze Rady Miasta. 
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Czesław Podkowiak, adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 potwierdził to, co powiedziała Przewodnicząca, że w punkcie dotyczącym pytań w sprawach bieżących 

nie można zadawać pytań, które odczytał radny, ponieważ nie mieszczą się one w kategorii spraw 

bieżących; 

 pytania te radny zgodnie z aktualnym Statutem Miasta powinien złożyć na piśmie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 uważa, że skoro Pan Czesław Podkowiak zajmuje się obsługą prawną Urzędu Miasta, to jego wykładnię 

przepisów prawa  Przewodnicząca Rady Miasta musi brać pod uwagę. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 nie zgadza się ze stanowiskiem Pana mecenasa ponieważ radny uważa, że pytania, które chce zadać 

dotyczą spraw bieżących; 

 są to pytania do Burmistrza Miasta zgłoszone przez mieszkańców, czego tu się bać? 

 czy radny ma za każdym razem przychodzić do Pana mecenasa, który autorytarnie będzie oceniał, czy 

dane pytania są w sprawach bieżących, czy nie są; 

 granice absurdu chyba zostały przekroczone, radny odbiera to jako zamykanie ust; 

 przedstawi te pytanie w następnym punkcie porządku obrad. 

 

Czesław Podkowiak, adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 prosi. aby nie kategoryzować jego wypowiedzi, jest prawnikiem i atak na jego osobę uważa za 

nieuzasadniony; 

 przypomniał wypowiedzi radnych na posiedzeniach Komisji Statutowej; 

 prawa do zapytań w sprawach bieżących nie można nadużywać, radny ten punkt nadinterpretuje; 

 jako prawnik żadnych ust nikomu nie zamyka; 

 pytania złożone przez radnego piśmie zamieszczane są na stronie internetowej BIP UM Szczecinek  

i każdy mieszkaniec może się o nich dowiedzieć; 

 celem sesji Rady Miasta nie jest odczytywanie przez radnych zapytań i interpelacji, ustawodawca 

przewidział w takich przypadkach wystąpienia składane na piśmie i obowiązek udzielenia odpowiedzi 

również na piśmie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 podkreśla, że przed zmianą Statutu Miasta te kwestie były już szeroko omawiane, dlatego  

nie dopuszcza dalszych wypowiedzi na ten temat, musi postępować zgodnie z aktualnym Statutem. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 zapytał, czy Burmistrz udzieli odpowiedzi radnemu Andrzejowi Grobelnemu w sprawie Dworca PKP? bo 

to było chyba pytanie w sprawach bieżących. 

 

 



 7 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 to też nie jest pytanie  w sprawach bieżących. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 czy Miasto w dniu 31.12.2019 r. planuje użycie fajerwerków, ponieważ samorządy uczniowskie szkół 

postulują, aby tego zaniechać; 

 pytanie drugie dotyczy tego, dlaczego transmisje z sesji Rady Miasta pomimo, iż najpierw są 

transmitowane na żywo, to potem zamieszczane są w internecie dopiero po 3-4 dniach ? 

 czy nie można tego przyspieszyć ? ci, którzy nie mieli możliwości oglądania sesji na żywo, chcieliby 

mieć możliwość jak najszybszego obejrzenia sesji w BIP; 

 nawiązując do wypowiedzi radnego Andrzeja Grobelnego zwrócił uwagę, że zamiast użycia wobec 

Pana mecenasa określenia „autorytarnie”  prawidłowym zwrotem byłoby „autorytatywnie”. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 odnośnie fajerwerków w dniu 31.12.2019 r. zapewnił, że Miasta nie planuje ich użycia oraz że wszyscy 

Burmistrzowie są im przeciwni, ale nie wie, czy ktoś prywatnie nie będzie z tego korzystał; 

 apeluje o rozsądek i prosi, żeby nie straszyć zwierząt; 

 odnośnie zamieszczania w BIP nagrań z sesji poprosił o udzielenie odpowiedzi Panią Sekretarz Miasta. 

 

Joanna Gawrych Sekretarz Miasta: 

 każda sesja jest transmitowana na żywo i jednocześnie nagrywana, 

 po jej zakończeniu wymagana jest obróbka techniczna nagrania, np. wycięcie ewentualnych przerw  

w obradach lub wycięcie fragmentów, w których wypowiadane są dane osobowe chronione ustawą; 

 nagranie to jest wysyłane do firmy w Poznaniu, z którą Miasto ma podpisaną umowę i dopiero ta firma 

publikuje nagranie w internecie, gdyż tak stanowi umowa, 

 firma ta obsługuje kilka samorządów i dlatego czasem nagrania z sesji mogą znaleźć się w BIP dopiero 

po kilku dniach. 

 

Ad.11.Wnioski i oświadczenia radnych. 

Andrzej Grobelny radny: 

 wnioskuje o udzielenie informacji, czy Miasto posiada analizę ilości dni w poprzednich 3-5 latach  

z odpowiednią ilością śniegu naturalnego i odpowiedniej temperatury, która umożliwiałaby działanie 

wyciągu? 

 wnioskuje o udzielenie informacji, czy Miasto ma wiedzę, ile w trakcie poprzednich zim było nocy i dni  

z odpowiednią temperaturą pozwalająca na zastosowanie przy braku opadów sztucznego naśnieżania? 

 wnioskuje o udzielenie informacji, czy Miasto posiada wiedzę, ile będzie potrzeba wody, by zapewnić 

warunki do jazdy na stoku i jaki będzie to koszt? 

 wnioskuje o udzielenie informacji, jakie są planowane koszty w skali roku obsługi i utrzymania 

technicznego wyciągu? i kto ma zatrudniać pracowników i w jakiej ilości? 
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 wnioskuje o udzielenie informacji, ile dni w roku wyciąg będzie mógł funkcjonować i czy Miasto stać na 

te wydatki? czy czasem nie taniej i racjonalniej będzie dofinansować wyjazdy dzieci ze Szczecinka na 

już istniejące stoki na Malcie w Poznaniu, w Chodzieży, czy koło Słupska? 

 pytania te są pytaniami zgłaszanymi na prośbę mieszkańców Szczecinka i mają na celu kontrolę 

wydatkowania środków publicznych. 

 

Obrady opuścili radni: Ewa Ogrodzińska i Marek Ogrodziński. Zostało 18 radnych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 nie zgadza się z tezą, że wypowiedzi Pana mecenasa lub jej są autorytatywne, ponieważ 

Przewodnicząca stosuje się jedynie do przepisów prawa; 

 Przewodnicząca nie jest posłem na Sejm RP i nie ma wpływu na to, co uchwala Sejm; 

 czuje się niesłusznie zaatakowana przez radnego Andrzeja Grobelnego; 

 prosi też radnego, aby nie oceniał odpowiedzi przed ich udzieleniem. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 jest wystąpienie radnego na piśmie, odpowiedź tez zostanie udzielona na piśmie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.09:45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


